
吉城華人教會 

中文牧师聘牧 
 
吉城华人教会位于亚历桑那州快速发展的吉尔伯特市(靠近凤凰城)，主日敬
拜有中文堂、英文堂及儿童聚会。目前教会人数约有一百二十位成人和六十
多位青少年及儿童。教会正在进行新教堂的建造事工，预计在三月底完成，
我们期盼教会也因此能“增长与扩展”。 
 
诚心聘请具服事热诚的中文牧师: 
• 至少具备正统神学院道学硕士学位 
• 华语讲道，以英语沟通及开会 
• 具备至少二年在北美教会或查经班中的事奉经验 
 
有感动請者聯絡： 
Peter Chen 陈卧星 
E-mail: PSC2021@azgcc.org 
Church Website: https://azgcc.org/ 
 
 

Gilbert Chinese Church 
Chinese Pastor Search 

 
Gilbert Chinese Church is seeking a Mandarin-speaking pastor who has a passion to lead our 
Mandarin-speaking congregation. Qualifications include a seminary degree or equivalent, with at 
least two years of North American Christian ministry experience, fluency in written and verbal 
Mandarin Chinese and English, and the ability to communicate and coordinate with the 
English/youth pastor (in English) in a multilingual Christian environment. Our church has 
Mandarin, English, and children’s worship services every Sunday. Our congregation consists of 
about 120 adults and more than 60 children. 
 
Contact: Peter Chen 
E-mail: PSC2021@azgcc.org 
Church Website: https://azgcc.org/ 
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